

Special Services – “Třebi” Policy

*Approved by St. Vladimir Church Parish Council February 21, 2005*

All sacraments of the Church are provided to Orthodox Christians without charge. To require payment is in fact against the Church’s teachings (see Acts 8:9-24). However, one should be aware that it is traditional as a thanksgiving to God for His mercy in allowing the sacrament to be performed to make a donation to the parish. If one is wealthy the donation should be large. If one is not wealthy the donation can be small. If one has no money to spare we ask only for prayers for the parish and its continued existence to be able to provide the saving Grace of God to those who seek it.

Все таинства Церкви совершаются для православных христиан бесплатно. Требование платы за таинства противоречит церковному учению (см. Деяния 8:9-24). Тем не менее, следует помнить, что по традиции, в качестве благодарности Богу за то, что по Его милости было совершено таинство, принято делать пожертвование в пользу прихода. Состоятельным людям следует жертвовать существенные суммы, менее состоятельные могут делать небольшие пожертвования. Если кто-то не располагает средствами, чтобы сделать пожертвование, мы просим лишь молиться о нашем приходе, чтобы он продолжал существовать и давать Божию Благодать тем, кто ищет спасения.